
 
Zápis č. 5/2007 (17) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 23.4. 2007 

 
Přítomni:   Ing. B. Chramcov, Ph.D., doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, CSc., 

Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Sysel Ph.D., Ing. Milan Navrátil, M. Borovian, 
Bc. Vladimír Gerlich, T. Javořík (celkem 9 členů AS ) 

Omluveni:  Bc. E. Kvasnicová 
Hosté: Mgr. R. Večeřová, prof. Ing. R. Prokop, CSc., Ing. T. Sysala, Ph.D. 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007.  

4. Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2006. 

5. Projednání návrhu Dlouhodobého záměru FAI.  

6. Různé. 

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov. 
 
 
ad 1)   Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis bez připomínek.  

• Přístřešek nad čistící zónou u zadního vchodu - úkol trvá.               Zodpovídá: tajemnice FAI 

• Instalace čteček na kuchyňky – instalace čteček proběhne 15.5.2007, čtečky budou 
namontovány na všechny kuchyňky na U51 kromě kuchyňky ve 3. patře.    

 Zodpovídá:  tajemnice FAI 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Proděkan Sysala informoval AS FAI o tom, že úspěšně proběhla Vědecká rada FAI. Dále probíhají 
jednání jednotlivých Rad studijních programů FAI, kde se projednávají především úpravy 
studijních plánů, zapracovávají se připomínky studentů, předělávají se zkratky předmětů. 

Mgr. Večeřová sdělila, že na terasu u menzy byly instalovány stolky a židle na venkovní posezení, 
pro snadnější přístup na terasu se dodělává drobná stavební úprava (schodek z menzy navíc). 
Nastal drobný problém s vysokým odrazem slunečního světla od stolků. Bude se řešit pořízením 
slunečníků.    
 
ad 3) Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007.  

Tento návrh se podrobně projednával na posledním zasedání Ekonomické komise viz. Zápis č. 5 
ze zasedání EK AS FAI. Tento zápis mají členové AS FAI k dispozici v elektronické podobě. 
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Členové EK zodpoví případné dotazy, týkající se nejasností ze strany tajemníků jednotlivých 
ústavů. Další připomínky ze strany členů AS FAI nejsou.  
Tajemnice FAI upozornila, že nová verze návrhu ještě není podepsaná děkanem, proto předseda 
AS FAI navrhl, že hlasování o schválení proběhne až na příštím zasedání AS FAI.  
Vzhledem k tomu, že děkan byl přítomen poslednímu jednání EK, Dr.Sysel navrhl aby se na 
rozpočtu FAI již začalo pracovat podle tohoto návrhu pravidel tak, aby nedošlo k dalším 
prodlevám při schvalování rozpočtu FAI na rok 2007. Návrh rozpočtu by mohl být předložen na 
příštím zasedání AS FAI. 
 
ad 4) Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2006. 

Výroční zpráva o hospodaření FAI za rok 2006 byla předložena na minulém zasedání AS FAI, a 
také projednána v EK AS FAI. Závažné připomínky ke zprávě nebyly. Tato zpráva nebyla však 
projednávána alespoň na jednom řádném zasedání AS FAI, proto hlasování o schválení může 
proběhnout až na příštím zasedání AS FAI. 
Dr. Chramcov podotkl, že v návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI postrádá detailní rozpis 
osobních nákladů (největší část nákladů) po jednotlivých střediscích. Tajemnice FAI vytvoří 
tabulku s přehledným rozpisem ON.  
Dr. Chramcov požádal o vysvětlení principu odměňování pracovníků, kteří jsou v HPP a částečně 
i na nějakém záměru. Tajemnice FAI tuto problematiku osvětlila. Tajemnice FAI také vysvětlila 
některé nejasnosti v tabulce Přehled výnosů a nákladů zdroje 1100. 
Další připomínky ze strany členů AS FAI nejsou. 
 
ad 5) Projednání návrhu Dlouhodobého záměru FAI. 

Prof. Prokop v krátkém úvodu shrnul, že jde o stručnou a obecnou charakteristiku Dlouhodobého 
záměru FAI. Dlouhodobý záměr se bude každoročně aktualizovat s tím, že každý bod záměru 
bude konkretizován. Návrh Dlouhodobého záměru bude spolu s návrhem Výroční zprávy o 
činnosti FAI podrobně projednán na zasedání Legislativní komise dne 7.5.2007 (předseda LK se 
domluví s proděkanem Prokopem a proděkanem Adámkem, zda je tento termín vyhovující).  
Dr. Sysel podotkl, že v návrhu nesouhlasí počty zaměstnanců (počet zaměstnanců se koncem roku 
neustále měnil). Je třeba počty zaměstnanců aktualizovat. Dále navrhl upřesnit formulaci 
odstavce týkající se infrastruktury fakulty ve smyslu zdůraznění navýšení nových prostor pro 
výuku.   
Dr. Chramcov navrhl změnit umístění tabulek a změnit jejich popisy (chybí datumy).  
Dr. Sysel  se dotazoval, co znamená v tabulce č.2  „ Nový obor 2“ a taktéž měl připomínku k bodu 
zajistit zvýšení podílu výnosu z doplňkové a hospodářské činností. Prof. Prokop  tyto připomínky 
osvětlil. 
Dr. Navrátil se dotazoval zda je doktorské studium tříleté nebo čtyřleté. Bylo vysvětleno.  
Prof. Prokop ještě upozornil na skutečnost, že světovým trendem je snaha o to aby zastoupení 
studentů doktorského studia bylo alespoň 10% všech studentů veřejné vysoké školy.  
 
ad 6) Různé  

Dr. Chramcov informoval AS FAI o tom, že: 
• Dne 10.4.2007 proběhla 2. volba kandidáta na jmenování rektorem. Ze čtyř kandidátů byl 

ve třetím kole zvolen prof. Hoza. 
• Byla schválena Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2006. 
• Kvestor UTB přednesl prezentaci dislokací a výstavby UTB. Tato prezentace je 

k dispozici na webových stránkách UTB. 
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Dr. Chramcov požádal členy AS FAI o telefonní kontakty pro případ nutnosti neplánovaného 
zasedání AS FAI. 
Dr. Fialka navrhl, aby byly vytvořeny především šablony pro disertační práce i teze DP ve Wordu 
i LaTeXu, a také šablony pro práce k habilitačnímu a profesorskému řízení, analogicky jako je 
tomu již pro bakalářské a diplomové práce jednotlivých fakult. Důvodem k tomu jsou podle něj 
velmi mlhavé formulace v instrukcích pro psaní zmíněných prací a celkové usnadnění a 
zefektivnění při dokončení těchto prací. 
Dr. Chramcov tuto problematiku otevře na schůzi kolegia děkana popřípadě projedná 
s proděkanem Zelinkou. 
 
 
Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 14.5.2007 ve 13.00 hod. v místnosti 
51/203 v budově U5 na Jižních Svazích. 
 

 
 
Ve Zlíně dne 25.4.2007 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 
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